

Styrelsemöte, Protokoll nr 7 Nora Bridge 23 oktober 2023

Närvarande: Mats Öberg, Jan Olsson, Britt-Marie Forsberg, Anders Israelsson och Irene Håberger. Från valberedningen: Berith Jonsson och Birgitta Karlsson. Från tävlingskommittén Karin Erlandsson och Anne-Marie Thell

PROTOKOLL

60. Mötet öppnas

Mats hälsade välkommen och öppnade mötet.

61. Val av justerare

Till Justerare valdes Britt-Marie Forsberg.

62. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

63. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötets protokoll lades till handlingarna.

64. Ekonomi

Föreningen har ett mobilt bredband med en router (3 G) som är gammal och trött. Efter samtal med Telia uppdateras till 5 G genom byte av router. Kostnaderna för bredbandet diskuteras. Irene tar ny kontakt med Telia och återkommer till styrelsen.

Britt-Marie föreslår att klubben ska betala förbundsavgiften för de 2 Nora lag som spelar i division 3 i höst. Då det finns ett årsmötets beslut på att klubben inte ska betala anmälningsavgiften beslutas att:

Styrelsen ska föreslå årsmötet besluta att anmälningsavgiften till spel i Allsvenskans högre divisioner ska bekostas av klubben i fortsättning. Samt att det också ska gälla retroaktivt för spel, hösten 2023.

Om årsmötet avslår styrelsens förslag faktureras lagen med kostnaden för förbundsavgiften.

65. Tävling/tävlingsprogram

ÖLBF har ställt frågan om Nora kan ordna en Silvertävling i februari som ska ingå i silverrallyt och om den kan benämnas Jubileums-Silver. TL har efter samtal med Berith (samåkning bil efter att ÖLBFs tävlingsprogram diskuterades) nedanstående förslag:

Klubben anordnar en tvådagars Jubileumstävling i församlingshemmet med Silver på lördag och brons på fredagen innan, eller på söndagen efter. Församlingshemmet är preliminär bokad. Hyran är 2 500 kr per dag om köket ska inkluderas. SISU är tillfrågad och de tar hela hyran. Efter tävlingen på lördag anordnas en supé för gäster och medlemmar. Tanken är att vi ska ha hemlagad mat både till supé och luncher.

Styrelsen är positiv till förslag och ger Berith och Irene mandat att planera vidare. Styrelsen förordar lördag – söndag före fredag – lördag. Det framförs tankar om att klubbens medlemmar kan bjudas på supén.

Mats har varit i kontakt med Hans Lilja, Lindesberg angående speldagar, besök hos varandra och att återuppta klubbmatcherna igen. Byte av speldag var inte aktuellt för Lindesberg.

66. Utbildning

Nybörjarkurs pågår. Klubben har betalat medlemsavgiften för en av deltagarna som tidigare varit medlem.

Mats tillfrågades om små korta utbildningar, liknande de som vi hade förra hösten. De måste var minst 45 minuter långa (SISU aktivitet). Thomas Persson ska också tillfrågas om torsdags em.

67. Kök och servering

Systemet med alternerande kökspersonal fungerar bra. Även om man önskar att flera skulle delta.

68. Städdagar

Nästa större städdag blir efter höstfesten och före jul. Datum anslås när dag är bokad.

69. Höstfest

Planering pågår. Tiden ändrades från 15:00 – till 14:00. Anmälningslista kommer inom kort. Spel med lottade par.

70. Övriga frågor

Brickläggningsmaskinen diskuterades. Den krånglar, efter byte av de små gummibanden hopar sig flera kort innan de släpps ned i facken. Berith och Anders ska tillsammans undersöka problemet. Diskuteras återigen inköp av ny maskin. Ansökan om bidrag skickas till Sparbankstiftelsen.

På ÖLBF:s årsmöte framfördes kritik till ÖLBF att DM-tävlingar anordnas på klubbar som har endast en toalett. Klubbar som nämndes var Nora och Hallsberg.

Mats har talat med Michael Dahlberg, Lunds i Arboga angående behovet av ytterligare en toalett. Michael återkommer till Mats efter utredning. Irene har skickat ett mejl i samma ärende. Birgitta påtalade att eventuell hyreshöjning kommer att kvarstå även när toalettkostnaderna är betalda.

71. Nästa möte

Nästa möte: 20 november, klockan 16:30.

72. Mötet avslutas

Mats tackade och avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Irene Håberger
Sekreterare

Mats Öberg
Ordförande

Britt-Marie Forsberg
Justerare